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Beste verzorger,       Culemborg 20 april 2023 
 
Nog één dagje koningsspelen en dan maar liefst twee weken vrij! Dan kunnen we ons opmaken voor 
de laatste rit tot aan de zomervakantie. Zoals bekend is er veel vervanging (door twee 
zwangerschappen en een operatie; dit wordt ook door uitbreiding eigen leerkrachten opgevangen); 
het goede nieuws is dat het werkzame team gezond oogt en er vooralsnog geen ongeplande uitval is. 
M.b.t de operatie van juf Carola (Regenboogwappers): deze is goed verlopen maar behoeft (zoals 
gepland) wel een flinke hersteltijd. 

Een tweetal punten van aandacht: 

• Goed nieuws over de formatie van volgend jaar: deze is al rond (waarbij we anticiperen op 
nóg een zwangerschapsverlof; dit keer niet voor een groepsleerkracht……;). In de volgende 
nieuwsbrief meer hierover. 

• Afgelopen week hebben we een audit gekregen van auditoren die daarmee afstuderen.  
De auditoren, en de examinator van de auditoren, kwamen tot de volgende conclusies: 

o Wat gaat goed?  
De school is een voorbeeld voor anderen. Alle bekeken standaarden heeft het 
auditteam als goed beoordeeld. Dit betreft Onderwijsaanbod, Zicht op ontwikkeling 
en begeleiding, Afsluiting, Veiligheid, Schoolklimaat, Resultaten, Visie, ambitie en 
doelen, Uitvoering en kwaliteitscultuur, Evaluatie, verantwoording en dialoog. 

o Wat kan beter?  
Het auditteam heeft bij enkele standaarden nog winstpunten gezien. 

o Wat moet beter?  
Het auditteam heeft geen punten geconstateerd waar er sprake is van 
tekortkomingen in de basiskwaliteit.  

o Overig  
De standaarden Pedagogisch-didactisch handelen heeft het auditteam niet kunnen 
beoordelen maar de onderdelen die we daarvan gezien hebben waren sterk. 
Onderwijstijd en Sociale en maatschappelijke competenties zijn niet beoordeeld 
tijdens deze audit.  

De auditoren hadden nog geen school gezien die zo professioneel te werk gaat. Met name de 
congruentie (overeenstemming) tussen het team, de directie én de kinderen werd als zeer 
positief beoordeeld. Ondanks deze goede beoordeling nog meer dan genoeg om aan te 
werken. 

Lees in ieder geval nog even het stukje “informatief”; geniet weer van de vakantie,  
vriendelijke groet Toy Hertogh 



 

   
 

 
 
 

Informatief 

Nieuw koersplan (2023-2027) 

De afgelopen maanden is er hard gewerkt aan het koersplan met als motto ‘ieder kind gelijke 

kansen’. Het koersplan is nu helemaal klaar en wordt op de scholen gedeeld. Ellen (bestuurder) en 

Simone (onderwijs & kwaliteit) houden nu een lanceringstoer langs de scholen. De Distelvlinder is al 

bezocht en een aantal staat nog gepland. Tijdens het lanceringsmoment op school werd o.a. het 

animatiefilmpje getoond waarin kort wordt uitgelegd wat de kern van het koersplan is. 

Nieuwsgierig? Ik heb hem alvast even op Youtube gezet ( https://youtu.be/n2vaOM_ht6s ). 

Het koersplan bevat vijf pijlers waaraan we de komende vier jaar gaan werken. Elke pijler heeft een 
aantal doelen/ opdrachten die zijn uitgewerkt door de directeuren. Dit is een vast onderdeel van het 
directeurenoverleg (DO) en komt dan ook met regelmaat terug. 

Ook zullen de pijlers verweven gaan worden in het schoolplan van elke school. De Distelvlinder gaat 
deze samen met het team na de zomervakantie opstellen. We zijn blij met alle input die is gegeven 
voor het koersplan en hopen dat iedereen zich hierin herkent. 

Vrijwilligers voor volgend jaar 

Voor volgend schooljaar hebben we weer keihard ouders nodig die onze medewerkers helpen bij: 

• Iedere week: De middagpauzes op het plein.  

Is dit iets voor je? Neem even contact op met a.keyzer@opo-r.nl (Annamarie; zij kan je alle 

informatie geven (zoals een vrijwilligersvergoeding) die nodig is. 
• Iedere twee maanden: De luizenpluizers. 

Na iedere vakantie op de woensdagochtend weer broodnodig om de school “luisvrij” te 

houden. Mail even naar jalinklaassen@gmail.com mocht je dit een mooie activiteit vinden. 

• Ieder half jaar: De biebouders. 

Zoeken de juiste boeken voor de kinderen passend bij de thema’s, en geven de boeken uit 

aan de kinderen. Stuur een mailtje naar a.keyzer@opo-r.nl (Annamarie) mocht je interesse 

hebben. 

Maak je keuze wat bij jou past om even “dichtbij je kind op school in de school” te zijn: het wordt 

door de kinderen (en het team)  enorm gewaardeerd.  
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Achtergrondinformatie 

Update HPS 

Op dinsdag 14 maart 2023 zijn de cursisten (vanuit onze school Madelon, Bernadette en Toy) weer 
bij elkaar gekomen voor een bijeenkomst van High Performing Schools. Deze bijeenkomst stond in 
het teken van persoonlijke leiderschapsontwikkeling. Dit hebben we gedaan door met elkaar te 
debatteren over 3 stellingen. De stellingen gingen over de literatuur die we eerder hebben 
behandeld:  

• Leiderschap;  
• Verantwoordelijkheden;  
• De rol van feedback.   

Daarnaast hebben we in drietallen de voortgang van onze eigen leiderschapsontwikkeling besproken. 
  
De bijeenkomst van gisteren (19 april) stond in het teken van meer vakinhoudelijke modules:   

• Taal;  
• Lezen.  
 

We hebben hier goede tips uit meegenomen hoe we de komende jaren op dit vlak verbeteringen 

kunnen aanbrengen, met name door te werken aan het nog meer integreren van alle vakken in het 

taalonderwijs. 

Bericht van de MR (Annemarie Teuns) 

Twee maanden geleden hebben we een enquête gehouden onder alle ouders/verzorgers over de 
verkeersveiligheid rond de school. Daaruit kwamen een hoop zorgen, maar ook suggesties voor hoe 
we de situatie kunnen verbeteren. We zijn daar op twee manieren mee aan de slag gegaan: 
  

• We zijn bezig een werkgroep te formeren (van 3 ouders en een leerkracht) die een plannetje 
gaat maken om de verkeersveiligheid rond de school te verbeteren. Uit de enquête kwamen 
dus al volop ideeën daarvoor, zoals: betrek ook de ONS erbij, trek het fietspad door tot aan 
de school, stimuleer ouders om hun kinderen met de fiets of lopend te brengen, etc. 

• Toy heeft uitgebreid met wethouder Daphne Bijvoet gesproken. Zij staat open voor onze 
ideeën en gaat bijvoorbeeld onderzoeken of er eenrichtingsverkeer kan worden ingevoerd 
op de parkeerplaats. 

  
We zoeken nog één ouder voor in de werkgroep. Vind jij het belangrijk dat de kinderen via een 
veilige route op school kunnen komen, en wil je daar je steentje aan bijdragen?  
Meld je dan bij Toy of via mr.distelvlinder@opo-r.nl 
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Bericht van de OV (Ester Koller) 

Na de meivakantie gaat de Podiumweek van start, een week vol creatieve en culturele activiteiten. 
De kinderen zullen tijdens de Podiumweek een workshop volgen, die wordt betaald vanuit de 
ouderbijdrage.  
Save the date: Op dinsdag 9 mei zullen ze de resultaten hiervan laten zien tijdens een optreden voor 
de ouders & broertjes/zusjes, details volgen via Parro.   

Aanstaande vrijdag doet de Distelvlinder mee met de Koningsspelen. De kinderen krijgen een 
lunchpakket aangeboden vanuit de Koningsspelen, dit wordt verder aangevuld door de OV.  
Daarnaast faciliteren we de lunch op school samen met hulpouders. 
 
Fijn dat veel ouders de vrijwillige ouderbijdrage hebben betaald! Hierdoor kunnen we onder andere 
bovenstaande activiteiten blijven odersteunen. 
Hieronder nog even hoe je via Parro kunt betalen: 
Klik hiervoor op het icoon: Gesprekken, onderaan in de app.  

 
Vervolgens op het item: Schoolkassa.  

 
Daar vind je (onderaan) het betaalverzoek én de link.  



 

   
 

 
Als je al hebt betaald via de Schoolkassa link, dan zie je daar ook een bevestigingsbericht van terug.  

 


